
Protokół nr 8/2023
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa
w dniu 25.09.2023r.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
Pan Ryszard Filipowicz - przewodniczący komisji, 
Pan Janusz Obara- członek komisji.
Pan Zenon Pedrycz- członek komisji
Pani Bernarda Komorowska - członek komisji
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

W obradach Komisji uczestniczyli również:
Pan Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów
Monika Dolezińska -Włodarczyk – z-ca Wójta Gminy Masłów
Pan Zbigniew Zagdański – sekretarz Gminy Masłów
Pan Robert Szechnicki - skarbnik Gminy Masłów
Pani Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ
Pan Dariusz Korczyński- kierownik BiGP

Proponowany porządek obrad:
1) Otwarcie posiedzenia.
2) Stwierdzenie quorum.

3) Przyjęcie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5) Projekt uchwały:

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy
b)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023–2029

6)  Stanowisko Komisji w sprawie wykupu działki nr 954/14 o powierzchni 0,1000 ha
  położonej w Masłowie Pierwszym.

      7)  Sprawy inne.

      8) Zakończenie obrad.



Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 
Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 
Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, 
poz. 3838)  w dniu 25 września 2023 r. o godzinie 15:30 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne 
posiedzenie:
- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa
- Komisji Budżetu i Finansów
- Komisji Inwestycyjnej.
Obradom Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przewodniczył 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pan 
Ryszard Filipowicz, który otworzył posiedzenie.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych z 4 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
Brak uwag w tym punkcie.
Komisja przyjęła porządek obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Ryszard Filipowicz, Janusz Obara, Zenon Pedrycz, Bernarda Komorowska
NIEOBECNI (0) 

 Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa – Pan 
Ryszard Filipowicz poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych
w protokole. Komisja, w głosowaniu przyjęła protokół z posiedzenia poprzedniej  komisji.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Ryszard Filipowicz, Janusz Obara, Zenon Pedrycz, Bernarda Komorowska
NIEOBECNI (0)  



Ad. 5. Projekt uchwały:
Ad.5a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy

   Projekt uchwały przedstawił Pan Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy, który szczegółowo 
omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej, dotyczące poszczególnych zadań 
realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów.

Głosowano w sprawie:
W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

Wyniki głosowania
ZA:4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Ryszard Filipowicz, Janusz Obara, Zenon Pedrycz, Bernarda Komorowska
NIEOBECNI (0)
Wniosek Komisji:
    Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.

Ad.5b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 
2029
       Projekt uchwały przedstawił Pan Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy. Poinformował, że 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały 
budżetowej. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Ryszard Filipowicz, Janusz Obara, Zenon Pedrycz, Bernarda Komorowska
NIEOBECNI (0)
Wniosek Komisji
Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 
na lata 2023 – 2029

Ad.6. Stanowisko Komisji w sprawie wykupu działki nr 954/14 o powierzchni 0,1000 ha
  położonej w Masłowie Pierwszym.

Temat referowała Pani Edyta Hrabąszcz - inspektor do spraw gospodarki gruntami.



Poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynął wniosek właścicielki działki nr 954/14 położonej w 
Masłowie Pierwszym o wykupienie przez Urząd Gminy tej nieruchomości. Chodzi o poszerzenie 
Ul. Słonecznej w Masłowie Pierwszym. Rozmowę z właścicielką przeprowadziła Pani Wójt 
Monika Dolezińska -Włodarczyk. Pani była zainteresowana jedynie wykupem działki przez Gminę. 
Właścicielka zaproponowała na początek kwotę 180 zł/m2. 
Głos w sprawie zabrał również Kierownik BiGP, Dariusz Korczyński oraz Wójt Gminy Masłów.
 
Głosowano w sprawie:
w sprawie negatywnej opinii dotyczącej wykupu  działki nr 954/14 o powierzchni 0,1000 ha 
położonej w Masłowie Pierwszym.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4) Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, Janusz Obara, Zenon Pedrycz
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0)
NIEOBECNI (0)

Wniosek Komisji:

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wyraziła jednogłośne 
stanowisko za negatywną opinią dotyczącą wykupu  działki nr 954/14 o powierzchni 0,1000 ha 
położonej w Masłowie Pierwszym.

Ad.7.  Sprawy inne
    W sprawach innych Ryszard Szymczuch poruszył temat Hotelu Ameliówka, a dokładnie 
kanalizacji na tym terenie. Ostatecznie Pan Wójt Tomasz Lato przekazał, że MZ WIK wykona ze 
środków finansowych własnych kanał główny, do którego zostaną podłączone kanały hotelowe.
Kolejny temat dotyczył miejscowości Ciekoty. Został na tym terenie wykonany nowy wodociąg. 
Powstały tam  nowe domy, które nie posiadają wyjść OMS. Nowi mieszkańcy mogą liczyć w tym 
temacie na pomoc ze strony Urzędu Gminy . Pan Wójt zapewnił,że pomoże przy wykonaniu 
projektu.

Ad.8.  Zakończenie obrad
      Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki 
Nieruchomościami i Rolnictwa Pan Ryszard Filipowicz podziękował za udział w Komisji 
i o godzinie 16:48 zamknął obrady Komisji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Protokolant:  Emilia Pokrzywińska

                                                             Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 
       Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa

                                                                                                   /-/ Ryszard Filipowicz


